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Høring Forslag til ny forskrift om høyere utdanning (opptaksforskrift) 

 
Norske Fag- og Friskolers Landsforbund (NFFL) representerer skoler som er drevet etter 
fagskoleloven og privatskoleloven og jobber for å sikre driftsbetingelsene for skoler som 
driver på et ikke-kommersielt grunnlag og som bidrar til et mangfold innen skole og 
utdanning.  

I høringen på ny opptaksforskrift, ønsker NFFL å uttale seg om kap. 75 Tilleggspoeng.  
Dagens opptaksforskrift inneholder regler for tilleggspoeng, og NFFL har flere ganger 
uttalt at det er urimelig at skoler godkjent etter kap.6A i privatskoleloven ikke utløser 
tilleggspoeng så lenge lignende skoleinstitusjoner som folkehøyskoler gjør dette. Dette 
er i dag en urimelig forskjellsbehandling som gjør det mindre attraktivt å velge å studere 
ved en kap.6A-skole. De fem kap.6A-skolene som NFFL representerer (fire kunstskoler 
og en yrkesdykkerskole) gir faglig opplæring på et høyt nivå som ikke tilbys i 
videregående opplæring. Disse skolene vil også for mange kunne være et relevant bidrag 
inn i en lengre utdannelse. Det er derfor synd at potensielle søkere kan motiveres til å 
velge å søke andre skoler enn en kap.6A-skole på grunn av dagens regler for 
tilleggspoeng.  

I det nye forslaget til opptaksforskrift, er det foreslått å fjerne mange av 
tilleggspoengene. Etter det nye forslaget vil hverken folkehøyskoler, fagskoler eller 
høyere utdanning gi slike poeng ved opptak til høyskoler eller universitet. Det viktige for 
NFFL og kap.6A-skolene som NFFL representerer, er at kap.6A-skolene likebehandles 
med lignende skoleinstitusjoner. Hvis andre skoler skal fortsette å utløse tilleggspoeng 
som i dag, mener NFFL at kap.6A-skolene også må gjøre dette. Hvis tilleggspoengene 
fjernes for lignende skoler slik som foreslått i ny opptaksforskrift, mener NFFL at dette 
også fører til en likebehandling for kap.6A-skolene og NFFL kan derfor støtte dette 
forslaget.  

 

 


